
26pisnica
zo zasadnutia komisie pre Skolsfvo a sport zo dila l4,0g.z0rl

Prftomni:
Mgr. Mriria Imrichovf, Mgr. Alena pet6kov6, Mgr. Renfta ocill<ovr{, Lydia
Algal'eroYii, .Iana Poliikovri, Ing. Jaroslav Mrva, Lenka Kyselovri, Mgr. Katarfna
LepieSovri, Marek Liptovsky,Ing. paver Bizoi, Anna Mar'kov6, Juraf vachrilek

Ospravedlnenf :
Mgr. Magdal6na Bugririovd, Mgr. Eva szabov6, Monika Haikovrt

Host' :
Ing. Peter Sramko - starosta, Bc. Anna MrLzovit- vedfca odtl. o5Kas,
Ing. Gabriela Bizofiovii, Ing. Monika Liviicov6

I.{rivrh programu :

1.) Otvorenie
2.) organizadnd zabezpedenie skolsr<dho roka 20fil20l2pre ZS a MS
3.) Sprfva o vysledlcoch a pocrmienl<ach vychov'o - vzdeit'acej dinnosti

Skolsky rok20l0 l20t l
4.) Spr'6va o vysledkoch a podmienkach vychovno - vzdeli'acej dinnosti

Skolsky rok20l0l20t1
5') N6vrh naposkytnutie irdelovlich finandnlfch dot6cii opr6vlenym subjektom

v zmysle vzN d. U2005, d. vzN 212007 a vZN (3lt00| v roku 2oit
6,) N6vrh vzN MC Bratislava - Lamad (,, 4120fi, ktorym sa meni vzN MC

Bratislava * Lamad (" 512008, J<toryrn sa r.rrduje vy5ka prispevku na diastodnii
idrradu n6kladov v materskych slcoldch, v skolskych tctuuoctr oeti
a zariadentach skolskdho stravovania, ktord sir v zriad'ovatefskej posoblosti
MC Bratisl ava - Lama(,

7,) Priorily a ndvrhy clo rozpodtr-r Me Bratisiava - Lama( narok2012
8.) R6zne

K bodu I Otvorenie

Zasadnutie komisie otvorila predsednidka komisie Mgr. M6ria Imrichov6, ktor6 privftala
v5etkych dlenov komisie.

K bodu 2 organizainl zabezpeienie xl<olsk6ho rokn 20ll/2012

Pani fiaditel'ka Petdkovf poclala inforrnirciu, Ze v porovnani s minulyrn Skolskym rokom
nr6 ZS o 53 Ziakov viac. Do nultdho rodnika nastiipilo 15 deti. rJLtretiskolsky rok b,de
mat' ztrkladnir Skola tri triedy prv6kov .Do piatehoiodnika pre5li vSetci liaci zots ;---
Marianke, ktori doteraz prechttdzari do zS v zilhorskei Bvstrici.
Nar6stol aj podet ocldeleni SKD oproti rninuldmu ,oku na l0 oddeleni.
Pani riaditel'J<a I(yse1ov6 informo vala, Ze v US je nadstav detf, nem6Zu v5etky prijat'.
Zo Skolskej in5pekcie dostala sfhlas o zvy5enie podtu deti v triedach. ESte je miznosf , ze
nastirpia ai neprijatd deti.

ZS za
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K bodu 3-4 Sprdva o vysledkoch a podmienkach vychovno-vzdeldvacej iinnosti ZS a MS
za Sl<olsky roh 2010/2011

V spr6ve sit zairrnutd v;isledk;,Ziakov, spr6vanie, prospech, porady Skoly, technickd zabezpe-
denie. Spr6va vysi od 1.8, na strdnke Skoly. V spr6ve sir v5etky akcie, 5k6la v5etkdho do sa za
cely Skols[f rok udialo. Spr6va sa predkladdnazastupitel'stve aj na Rade Skoly,
Pani riaditel'ka Pet6kov6 a Kyselov6 informovali o podanf Ziadosti o navy5enie poplatku
v MS za 5koln6 z p6vodn;ych 12 € na 12,99 €, v ZS za SKD z p6vodnych 8,50 € na 12,50 €.
Podl'a zdkona prispevok m6Ze byt' do vySky 150/o livotndho minima pre jedno nezaopalrend
diet'a * od 1.7 .2011 je jeho vy5ka 86,65 € ( 15 % je 12,99 €),

K bodu 5 Nrivrh na poskytnutie riielovych finaninych dotr{cif v rol<u 2011

Schv6lend komisiou Skolstva a Spoltu:
TJ spoje bedm.oddiel 750
BS nepodujricich 1 0 0
Sportovy klub ARGO 1000
Domov seniorov Lamad 300
MC Obladik
Klub VenuSa liga proti
rakovine
x , ^
bl( uo.lll l lat l(al'ale
OZ Nddej pre Rozsutec
MO JDS Lamad
Obdianske zdruZenie
Dirha, T.O, CaLigo
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K bodu 6 Nrivrlr VZN MC Bratislava-Lamai L 4l2}ll.kforym sa meni VZN d. 512008,
lrtorym sa uriuje vy5ka prfspevku na diastoinri rihradu ndkladov v MS,.' SXU a 5.1

l(onrisia Skolstrua a Sportr: -

a) odporirda schv6lit':
Podfa finandndho pdsma irdinndho od 1. septembra 20II aby sa zmenila stravn6

jedrrotl<a na n6kup potravfn :
s t ravnikomod 2*6r 'o l<ov 27,19 € na 1,27 € (det ivMS -  des iata,obed,o lovrant)
stravnikom od 6 * 11 rokov 27,01€ na sumu 1,09€ ( najedno jedlo)
stravnikom od 11 - 15 rokov 27,08 € na sumu I,16€ ( na jedno jedlo)
b) neodporirda schv6lit':
cudzim stravuikom a zamestnancom Skoly aby sa zmenila cena obeda z I,86 € na sumu 2,26

I( boclu 7 Priority a nfvrhy do rozpoitu Md Bratislava-Lamai na roh 2012

Pani Bizoriovd apani Zivdicovd predniesli komisii rozpracovany n6vrh narevitahz6ciu troch
lamadsk;fch ihrisk. Pdn starosta sa vyjadril, Ze sa nebr6ni, tomuto zdmeru, ale odporudil
nechat'tomu e5te neiaky das, aby sfl to zblz{edne neundhlilo.
Pani Irnrichovil uviedla, /,e podl<onrisia zakomponuje tirto revitaliztrciu ihrisk do koncepcie
Skoistva a Snortu.



K bodu 8 Rdzne

Na zasadnr"rtie rniestneho zastupitel'stva MC Bratislava-Larnad, ktord sa uskutodni22.g,20l1,
p, starosta odporudii prerokovat' vyjadrenie pani riaditefky , Le nem62e vydat' rozhodnutia
o prijati prv6kov do SKD, pokiaf nebude schv6leny vy55f mesadnli poplatok za $KD.

V rdmci rdztte bola predloZenii informatfvna sprdva o plneni I(oncepcie rozvojatelovychovy
a Sportu v Lamadi 2007-2010,

Pani Markovd vyjadrila pod'akovanre za d6stojne pripraveny zadiatok5kolsk6ho roka v 25.
Pdn Mrva vyjadril pod'akovanie za organizadnir pripravu Roz6lskych hodov, z hfadiska
manaZ6rsk eha zab ezped eni a,

Vystupy z komisie:

- zistit'podrobnej5ie informdcie o organiz6cii Odysea, ktor6 liadao poskl'tnutie dot6cii.
- vianodny futbalovy zttpas zabezpe(i piur Bizoi,

Termin : november/december

Tfm bolo zasadnutie homisie Skolstva a Sportu ukonien6. Predsednfdha podoahovala
prftomnfm za fdast'.

Overila : Mgr. Mdria Imrichov6 - predseda KSS 'ln*{^,a, ,ft"^*.',}---,
Zapisala: Mgr. Monika Sidlov6 f.


